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JUDr. Katarína Petráň Vinczeová, trvale bytom
e-mail:

Súdna rada Slovenskej republiky
Hlavné námestie 8
814 22 Bratislava

V Riečke, dňa 19. 01. 2020

Vec : Vyjadrenie k žiadosti o preloženie na výkon funkcie sudcu na iný súd

Vážení členovia Súdnej rady Slovenskej republiky, keďže sa zasadnutia, ktoré sa má
uskutočniť dňa 28. 01. 2020 prevažne zo zdravotných dôvodov nezúčastním, dovoľte, aby som
zosumarizovala dôvody svojho preloženia.

V období, keď som sa uchádzala o funkciu sudkyne na Okresnom súde Rimavská Sobota, t.j.
v marci 2016 mi neboli známe žiadne prekážky súvisiace s výkonom funkcie sudkyne na uvedenom
súde, tak ako som to uviedla aj vo svojej žiadosti o preloženie. Medzičasom však došlo k značným
zmenám v mojom osobnom živote, 

. Hlavným dôvodom pre ktorý som však podala svoju žiadosť o preloženie
boli zmeny v mojom zdravotnom stave, ktorý som deklarovala okrem iného aj vyjadrením svojich
ošetrujúcich lekárov, pričom tieto zmeny u mňa nastali ešte v roku 2018.

Zároveň chcem poukázať na ďalšiu skutočnosť, ktorú som uviedla na zasadnutí Súdnej rady
Slovenskej republiky dňa 16. 12. 2019, 

Vo vzťahu k vyjadreniam predsedu Okresného súdu Rimavská Sobota a predsedu Krajského
súdu v Banskej Bystrici, teda hlavne ohľadom podmieneného súhlasu s mojim preložením v prípade
návratu JUDr. Stanislavy Noskovej uvádzam, že menovaná sudkyňa už ukončila materskú dovolenku
a vrátila sa do aktívneho výkonu funkcie dňa 13. 01. 2020. Po ďalšie apelujem na to, že v prípade
môjho preloženia tu je podľa môjho názoru daná možnosť, aby bolo mnou uvoľnené miesto sudcu
v Rimavskej Sobote následne obsadené jedným z piatich úspešných uchádzačov o miesto sudcu
z posledného hromadného výberového konania. Záverom uvádzam, že v súčasnej dobe je počet
aktívnych sudcov v Rimavskej Sobote 16 (čo je plný stav), pričom mám vedomosť o tom, že v prípade
Okresného súdu Banská Bystrica je počet sudcov v aktívnom výkone omnoho nižší než je počet
sudcov určených pre daný súd, z čoho možno usúdiť, že potreba ďalšieho aktívneho sudcu na
Okresnom súde Banská Bystrica je za daného stavu nutnejšia než je tomu na Okresnom súde
Rimavská Sobota. Zároveň by som na predmetnom súde podľa môjho názoru mohla byť väčším
prínosom aj z toho dôvodu, že sú mi známe okrem iného postupy okresných súdov so
špecializovanou agendou v sídle krajských súdov, ktoré som nadobudla počas svojej dlhoročnej praxe
v pozícii odborný radca – vyšší súdny úradník.
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Vážení členovia Súdnej rady Slovenskej republiky, vzhľadom na mnou doteraz uvádzané
skutočnosti verím, že budete považovať moju žiadosť o preloženie z Okresného súdu Rimavská
Sobota na Okresný súd Banská Bystrica za dôvodnú a zaujmete k nej kladné stanovisko. Navrhujem,
aby bol termín môjho preloženia od 01. 03. 2020, nakoľko v mesiaci február mám ešte vytýčené súdne
pojednávania, pričom sa jedná o veci, ktoré by som chcela doriešiť ja osobne, keďže mám súdne spisy
týkajúce sa uvedených vecí náležite naštudované.

S úctou,

JUDr. Katarína Petráň Vinczeová
sudkyňa Okresného súdu Rimavská Sobota




